
Funktionsstödsrådet
2023-11-15 17:15 - 19:15

Plats
Folkets Hus, sal Dahlian

Deltagare
Cecilia Roskvist (Organisatör, Frånvarande), Anita Sandberg (Hörselskadades Riksförbund), Annika Stjärnkvist (Autism
Blekinge, Attention & NSPH / Nationell Samverkan för Psykisk Hälsa), Åsa Moberg Axelsson (Reumatikerföreningen)
(Frånvarande), Björn Sundin, Helen Hagegren, Ingrid Lindén (Autism Blekinge), Isac Johansson, Izabela Szabo (S), Jan-
Åke Hansson (Synskadades Riksförbund) (Frånvarande), Jüri Känno (Reumatikerföreningen) (Frånvarande), Kerstin
Andreasson (Hörselskadades Riksförbund) (Frånvarande), Miroslav Milurovic (S), Nils-Åke Nielsen (DHR / Delaktighet
Handlingskraft Rörelsefrihet), Peter Stenberg (SD), Rolf Jönsson (C), Weine Andersson (Neuro) (Frånvarande)

1.    Närvarande

Cecilia och Ingela deltar i egenskap av tolkar åt Anita.

Anders deltar tillsammans med Nils-Åke.

2.    Mötets dagordning
Godkännande av dagordning.

Dagordningen godkänns av församlingen.

3.    Föregående protokoll
Uppföljning av protokoll för föregående möte.

Ordföranden går igenom föregående protokoll.

Workshop kring vision 2040 från föregående möte diskuterades.

4.    Lägesbeskrivning från funktionsstödsverksamheten
Aktuell information gällande funktionsstödsverksamheten från verksamhetschef funktionsstöd Helen Hagegren.

Ansökningarna angående boendestöd minskar drastiskt . En trolig anledning kan vara att det gått ut i media att mobila
teamet lagts ner, men det har varit en omorganisation inte nedläggning. Insatsen boendestöd finns fortfarande.

Björn Sundin kommer att från den 1/12 ta över som verksamhetschef för funktionsstöd.

Det finns ett förslag att de boende på Garvaregården ska flytta till Jämsegården. Det blir sex lägenheter där. Svar till



IVO ska in senaste den 30/11.

5.    Information från föreningarna

Anita Sandberg:

• Ska ha möte den 23 november där folktandvården är inbjudna och 14 december för att fira lucia.
• Har satt upp mötesdatum för januari, februari och mars nästa år.

Annika Stjärnkvist och Ingrid Lindén:

• Psykiatriveckan under oktober, fantastisk vecka med mycket deltagare. Måns Möller var i Karlskrona
och magister Nordström var här i Olofström och pratade om NPF. Knöktfullt och uppskattat evenemang.

• I samarbete med teaterföreningen hölls en konsert.
• Uppmanar att besöka nästa års psykiatrivecka.
• Bad på Kaskad.
• Bowling i Karlshamn
• Den 8 november var det möjlighet att få tips på böcker i biblioteket i Karlshamn.
• Försök till ett öppet hus, där lokal lånades och det dukades upp. Tyvärr kom inte så många besökare.

Nils-Åke Nielsen:

• Föreningen firar 100 år. Gjort olika aktiviteter på olika ställen i Blekinge.
• 15 december ska föreningen ha julbord på Karlshamns hotell.
• Färre och färre medlemmar, svårt att hålla ihop föreningen. Kan bli en sammanslagning med andra

föreningar i distriktet i framtiden.

6.    Ledamöter i funktionsstödsrådet
En del ledamöters mandatperiod går ut 2023 och ny- eller omval måste göras.

Personer vars mandatperiod går ut är:

Jan-Åke Hansson, ord. ledamot SRF

Gunvor Nielsen, ord. ledamot HRF

Jüri Känno, ord. ledamot Reumatikerförbundet

Annika Stjärnkvist, ord. ledamot Autism Blekinge

Annika Stjärnkvist, ord. ledamot Attention

Ingrid Lindén, ord. ledamot Autism Blekinge

Kerstin Andréasson, ersättare HRF

Åsa Moberg Axelsson, ersättare Reumatikerförbundet

Valen görs för två år.

Samtliga representanter vars mandatperiod går ut väljs om.

Lokala eller regionala föreningar har möjlighet att utse representanter. Förslagen skickas till sekreteraren.

Kommunstyrelsens arbetsutskott tar beslut kring ledamöter i de kommunala råden.



7.    Möten 2024
Förslag på mötesdatum 2024:

7 februari

15 maj

18 september

27 november

Mötesdatumen godkänns.

8.    Övriga frågor
Nils-Åke Nielsen: Förslag att göra en Funkisdag där man visar upp olika hjälpmedel och bjuder in en känd person som

föreläsare, t.ex. Aron Andersson.

Nils-Åkes förslag anses vara ett bra förslag som skulle kunna anordnas tillsammans med flera organisationer. Önskemål
om att kommunen kan anordna en funkisdag.

Skulle de olika organisationerna kunna sätta sig tillsammans och plocka fram en plan för hur en funkisdag skulle kunna
se ut och vad kostnaden för detta skulle bli?

Kan medel till en funkisdag sökas från kommunstyrelsens förfogande?

Skulle regionen kunna involveras och kanske till och med samordna detta?

Ingrid Lindén: När ska riktlinjen för funktionsstöd revideras?
Helen: Arbetet är påbörjat, men det är ett gediget arbete som tar tid.

Ingrid Lindén: Kan man ändra "bör" till "ska" vid omarbetningen av riktlinjen för funktionsstöd?
Helen: Lagstiftningen styr om det ska stå "bör" eller "ska".

Annika Stjärnkvist: Kan vi få en presentation av Björn Sundin?
Björn presenterar sig och sitt ansvarsområde.

9.    Nästa möte
7 februari 2024, kl. 17:15

10.    Mötet avslutas

Ordföranden avslutar mötet och önskar alla en god jul och ett gott nytt år (och att tomten kommer).


